
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

03 серпня 2021 року                         м. Черкаси                                           № 11

         

 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

 

ПРИСУТНІ: 

заступник голови  постійної комісії – Радуцький О.Р. 

секретар постійної комісії                 – Радченко С.В.  

 

Члени комісії: Гайович В.Ю. (при погодженні розпорядження № 405 та  

                         розгляді 2 питання), Курбет Є.О., Легойда С.М., 

                         Новицький І.В., Погорілий В.Г., Савчук Г.К.  

                          

ВІДСУТНІ члени комісії: Віштак І.А., Вельбівець О.І.,  Куліков В.В.,  

                         Осадчий В.О. , Яріш А.А. 
 

Присутні запрошені на засідання:  

       Данилевський Валерій Вікторович – начальник Управління освіти і 

науки обласної державної адміністрації; 

       Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації; 

       Лапін Андрій Сергійович – директор Департаменту будівництва обласної 

державної адміністрації;        

       Савенко Юрій Павлович – начальник Управління охорони здоров’я 

обласної державної адміністрації; 

       Стеценко Василь Борисович –директор Департаменту  регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації  

       Чикало Руслан Олександрович – директор Департаменту соціального 

захисту населення обласної державної адміністрації.  
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       У засіданні взяли участь: перший заступник голови обласної ради 

Сущенко Роман Володимирович; заступники голови обласної ради 

Доманський Володимир Миколайович, Лісовий Сергій Миколайович; 

заступник голови обласної  державної  адміністрації Кошова Лариса 

Миколаївна; директор комунального підприємства «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

Височин Валерій Петрович; начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату обласної ради Бреус 

Ольга Володимирівна та заступник начальника відділу Гелеверя Ольга 

Іванівна. 

 

Проєкт порядку денного: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації.  

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

2. Різне. 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

        Розгляд, погодження та голосування по кожному розпорядженню 

проводились окремо. 

 

1. 1. СЛУХАЛИ:  

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 22.07.2021 № 391 “Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по Управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної державної 

адміністрації здійснюється перерозподіл видатків у сумі 124 000 грн для 

забезпечення проведення поточного ремонту кабінетів для телемедицини 

КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради». З обласного 

бюджету виділялись кошти на придбання обладнання для телемедицини. У 

процесі закупівлі була економія і ці зекономлені кошти спрямовуються на 

проведення ремонту кабінетів де буде встановлено це обладнання. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  391 від 22.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
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1. 2. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що з бюджету Звенигородської 

територіальної громади надійшла субвенція у сумі 185 000 грн як 

співфінансування на придбання шкільних автобусів. Розпорядженням 

обласної державної адміністрації від 28.07.2021 № 393 “Про розподіл 

міжбюджетних трансфертів“ кошти вводяться до доходної і видаткової 

частин обласного бюджету. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Погорілий В.Г., який запитав щодо наданої субвенції та чи збереглось 

співфінансуванні 50 на 50  вразі придбання шкільних автобусів з місцевих 

бюджетів. 

        Кравченко Н.М., яка зазначила, що частина коштів на співфінансування 

вже була надана, це надали додатково, та підтвердила стосовно 

співвідношення видатків 50 на 50. 

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  393 від 28.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.3. СЛУХАЛИ:  

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.07.2021 № 396 “Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів“ по Департаменту соціального захисту населення Черкаської 

обласної державної адміністрації здійснюється перерозподіл трансфертів 

наданих з державного бюджету на виплату грошової компенсації за належні 

для отримання жилі приміщення, а саме: 

       28 542 005 грн - особам з інвалідністю I - II групи, учасникам  

антитерористичної операції та членам їх сімей; 

3 382 983 грн - для сімей учасників бойових дій на території інших 

держав,  для осіб з інвалідністю I - II групи з числа учасників бойових дій; 

2 915 414 грн - для внутрішньо переміщених осіб, які захищали 

незалежність, суверенітет та територіальну цілісність України і брали 

безпосередню участь в антитерористичній операції. 

Наталія Миколаївна зазначила, кошти цієї цільової субвенції 

розподіляються міх територіальними громадами відповідно до чинного 

законодавства. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 3). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 396 від 28.07.2021. 
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ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.4. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.07.2021 № 398 “Про перерозподіл видатків 

бюджету“ по Департаменту соціального захисту населення Черкаської 

обласної державної адміністрації перерозподіляється 100 000 грн на виплату 

одноразової грошової допомоги в розмірі 50 тис. грн членам сімей осіб, 

смерть яких пов’язана з проведенням АТО/ООС. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 398 від 28.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималисья“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.5. СЛУХАЛИ:  

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.07.2021 № 397 “Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку 

на здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 

інфраструктури за об’єктами у 2021 році“ по Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації здійснюється перерозподіл між 

об’єктами, а саме: зменшуються видатки по обʼєкту „Географічний центр – 

серце України“ – будівництво комплексу (біля автомобільної дороги Н-16 

Золотоноша – Сміла – Умань (поворот на с. Марʼянівка) Черкаська область)“ 

на суму 100 000,00 грн та спрямовуються на об’єкт „Капітальний ремонт 

фасаду, покрівлі, вітражів, вікон та зовнішніх дверних блоків будівлі КЗ 

„Черкаський обласний краєзнавчий музей“ Черкаської обласної ради“ за 

адресою: вул. Слави, 1, м. Черкаси, Черкаської області“. 

Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 5). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який запропонував погодити розпорядження обласної 

державної адміністрації № 397 від 28.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
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1.6. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням Кабінету Міністрів 

України від 21.07.2021 № 833-р збільшена місцевим бюджетам області 

субвенція з державного бюджету на здійснення заходів щодо соціально-

економічного розвитку окремих територій. Серед затвердженого 

розпорядженням Кабміну переліку об’єктів є об’єкти які фінансуються з 

обласного бюджету і замовником робіт по ним є Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації. Розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.07.2021 № 399 “Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку на 

здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, капітального 

ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної інфраструктури за 

об’єктами у 2021 році“ кошти субвенції враховуються в обласному бюджеті і, 

відповідно, збільшуються і його дохідна і видаткова частини. 

           Загальна сума субвенції, що надійшла у вигляді цільових коштів і за 

переліком об’єктів, становить 9 350 647,00 грн, розподіляється на об’єкти:  

1) „Будівництво стадіону (футбольного поля із поліуретановим 

покриттям розміром 60х40 м, легкоатлетичними доріжками, трибунами та 

освітленням) у Тальнівському навчально-виховному комплексі 

„загальноосвітня школа I-III ступенів   № 1 – гімназія“ за адресою: м. Тальне, 

вул. Небесної Сотні, 15“ в сумі 1 830 000,00 грн; 

2) „Виготовлення проектно-кошторисної документації, реставрація 

палацово-паркового ансамблю державного історико-культурного заповідника 

м. Корсунь-Шевченківський“ в сумі 2 500 000,00 грн; 

3) „Реконструкція стадіону „Шахтар“ по проспекту Ватутіна, 11  

м. Ватутіне Черкаської області“ в сумі 4 000 000,00 грн; 

4) „Капітальний ремонт з утепленням фасаду, заміною вікон на 

енергозберігаючі та дверей Маньківського закладу загальної середньої освіти 

І-ІІІ ступенів № 1 Маньківської селищної ради Черкаської області за 

адресою: вул. Благодатна, 3 смт. Маньківка в рамках проекту 

„Термомодернізація Маньківського закладу загальної середньої освіти І-ІІІ 

ступенів № 1 Маньківської селищної ради Черкаської області“ в сумі 

1 020 647,00 грн. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 6). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Погорілий В.Г., який запитав чи виділена сума субвенції на будівництво 

стадіону у Тальнівському НВК покриває всю вартість будівництва чи є 

часткою від загальної вартості.  

       Новіцький І.В., який повідомив, що загальна вартість будівництва 

стадіону становить близько 7 млн грн. Будівництво фінансується частково за 

рахунок субвенції з державного бюджету на соціально економічний 

розвиток, коштів ДФРР, власних коштів місцевих бюджетів. Об’єкт 

планують ввести в експлуатацію до 1 вересня.  
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       Кравченко Н.М., яка зазначила, що обв’язковою умовою використання 

коштів субвенції з державного бюджету на здійснення заходів щодо 

соціально-економічного розвитку окремих територій є завершення об’єкта у 

поточному році.  

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 399 від 28.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.7. СЛУХАЛИ:  

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 28.07.2021 № 400 “Про внесення змін до 

розпорядження Черкаської обласної державної адміністрації від 17.05.2021 

№ 273“ вносяться зміни які стосуються тільки адреси об’єкта: вулиця 

Дахнівська змінена на вулицю Хрещатик. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 7). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який зазначив, що це за його ініціативи дитячий 

інклюзивний майданчик для дітей з особливими потребами буде збудовано у 

парку «Сосновий бір» та поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 400 від 28.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

1.8. СЛУХАЛИ:  

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що по Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної адміністрації передбачено кошти у 

сумі на 390 тис. грн для надання субвенцій територіальним громадам на 

виконання Програми розвитку туризму Черкаської області на 2021-2025 

роки, а саме для забезпечення створення туристичної навігації в Черкаській 

області, зокрема встановлення інформаційних Смарт-таблиць, інформаційних 

пілонів та стел на туристичних локаціях та об’єктах області. 

       Розпорядженням обласної державної адміністрації від 28.07.2021 № 401 

“Про перерозподіл видатків бюджету“ здійснюється відповідний  

перерозподіл. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 8). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації № 401 від 28.07.2021. 



7 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 
 

 

 

1.9. СЛУХАЛИ:  

        Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 02.08.2021 № 405 “Про перерозподіл видатків 

обласного бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку 

на здійснення заходів із будівництва, реконструкції і реставрації, 

капітального ремонту об’єктів виробничої, комунікаційної та соціальної 

інфраструктури за об’єктами у 2021 році“ по Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації  здійснюється перерозподіл 

видатків шляхом зменшення видатків по обʼєкту „Географічний центр – 

серце України“ – будівництво комплексу (біля автомобільної дороги Н-16 

Золотоноша – Сміла –Умань (поворот на с. Марʼянівка) Черкаська область)“ 

на суму 1 000 000,00 грн та надання субвенції Гельмязівській сільській 

територіальній громаді на об’єкт „Капітальний ремонт (благоустрій території 

з придбанням та встановленням елементів дитячого майданчика) біля 

Гельмязівської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів по вул. Корольова, 6 в 

с. Гельмязів Золотоніського району Черкаської області (зокрема на 

виготовлення проектно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту)“. 

        Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Погорілий В.Г., який висловив сумнів щодо достатності коштів для 

здійснення ремонту дитячого майданчика та виготовлення ПКД.  

       Висловив здивування щодо розподілу коштів за відсутності ПКД, адже 

він отримав відмову на своє депутатське звернення про виділення коштів на 

будівництво дитячого майданчика у зв’язку з відсутністю проєктної 

документації. 

        Радуцький О.Р., який поставив на голосування питання щодо 

погодження розпорядження обласної державної адміністрації № 405 від 

08.07.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

ВИРІШИЛИ: висновок постійної комісії № 11/1 додається до протоколу 

(додаток 10). 
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2. Різне. 

СЛУХАЛИ: 

         Доманського В.М., який повідомив про реалізацію проєкту з 

обладнання зовнішнього освітлення Будинку рад, вартість якого становить 

близько 1,7 млн грн. Враховуючи, що приміщення Будинку рад перебуває на 

балансі комунального підприємства «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності», а у комунального 

підприємства немає коштів на виконання передбачених робіт, запропонував 

виділити кошти з обласного бюджету та врахувати потребу при 

перерозподілі видатків обласного бюджету.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який зазначив, що питання стосовно виділення коштів з 

обласного бюджету необхідно узгодити з обласною державною 

адміністрацією. 

        Кравченко Н.М., яка зазначила, що керівникові комунального 

підприємства необхідно підготувати розрахунок вартості витрат, кошторис та 

подати клопотання до обласної державної адміністрації. Ця пропозиція буде  

буде включена до узагальненої потреби в додаткових коштах. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати директору комунального підприємства 

«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» Височину В. П. сформувати пропозиції щодо потреби в коштах на  

обладнання зовнішнього освітлення Будинку рад та звернутися з листами до 

Черкаської обласної ради та Черкаської обласної державної адміністрації 

стосовно розгляду можливості виділення коштів з обласного бюджету на 

забезпечення виконання робіт. 
 

 

 

Заступник голови постійної комісії                                    О. РАДУЦЬКИЙ 

 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                     С. РАДЧЕНКО 

 


